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Abstract (en)
The compression apparatus for winding machines for winding printed products fed in an imbricated formation contains at least two compression
belts (5.1, 5.2), which together enclose a sector of the circumference of the roll of at least 270 DEG . An even and powerful pressure, which in one
particular embodiment is controllable, is thereby exerted on the roll. The belts (5.1, 5.2) can be fully ventilated by means of movement groups (3, 6,
8, 17.1, 17.2, 21.1, 21.2), following which a complete roll can be simply discharged. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Anpresseinrichtung für Wickelmaschinen zum Wickeln von in Schuppenformation zugeführten Druckprodukten enthält mindestens
zwei Anpressriemen (5.1, 5.2), welche zusammen einen Sektor der Wickel-Peripherie von mindestens 270° umfassen. Es wird dadurch
ein gleichmässiger und starker Anpressdruck auf den Wickel ausgeübt, der in einer besonderen Ausführungsform steuerbar ist. Mittels
Bewegungsgruppen (3, 6, 8, 17.1, 17.2, 21.1, 21.2) können die Riemen (5.1, 5.2) vollständig gelüftet werden und anschliessend ein voller Wickel
einfach ausgestossen werden. <IMAGE>
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